
Pytanie:   
 

 
Dzień dobry, 
 
Proszę o informację jakie zasady bądź inne wewnętrzne uregulowania Urzędu Gminy, stanowią o 
terminie dokonania przez Wójta odpowiedzi na zadawane elektronicznie, przez obywateli - 
mieszkańców Gminy pytania, bądź przekazywane spostrzeżenia, postulaty itp. dotyczące naszej 
Gminy. Jeśli jest to nieuregulowane, to uważam, że należy to naprawić i poinformować o tym 
mieszkańców. 
Aktualnie - "w naszych czasach", wszechmocnej potęgi elektroniki jest to praktycznie jedyna 
platforma kontaktu obywateli z władzą. 
 
 
                                                                                                   Z wyrazami szacunku 
                                                                                                   Andrzej Jeremicz 
 
 
 
Szanowny Panie,  

Uprzejmie informuję, że dokładamy wszelkich starań, aby na Państwa pytania odpowiadać jak 
najszybciej, bez zbędnej zwłoki. Wszelkie Państwa spostrzeżenia, postulaty przyjmujemy i 
wyciągamy z nich wnioski na przyszłość. Termin odpowiedzi na Państwa pytania poprzez 
formularz „Pytania do Wójta” nie jest określony zasadami. Jednak żadne z nich nie pozostało bez 
odpowiedzi.  

 

 
 
 
                                                                                                                                 
                                                                                                                               Z poważaniem 

                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


